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PRIMORSKO-GORANSKA ŽUPANIJA 
                  GRAD RIJEKA 
 
MJESNI ODBOR  ŠKURINJE  
VIJEĆE MJESNOG ODBORA 
 
KLASA:  026-02/17-30/7 
URBROJ:  2170/01-09-10-17-2 
Rijeka,  20.07.2017. 
                                    

 
   

 
ZAPISNIK 

SA 33. SJEDNICE VMO ŠKURINJE 
 

33. sjednica VMO Škurinje održana je 20. srpnja 2017. (četvrtak), s početkom u 18 sati, u 
prostorijama MO Škurinje, Save Jugo Bujkove 44 
 
Sjednici su bili nazočni: 
 

-  Jasmin Babić, predsjednik VMO 
-  Robi Kezele, zamjenik predsjednika VMO 
-  Ivan Miočić, član VMO 
-  Darko Vilenica, član VMO 
-  Sandra Vignjević, članica VMO 

     - Dragana Jurčić, tajnica MO 
 
 

Usvajanje zapisnika sa 32. sjednice VMO Škurinje održane 29. lipnja 2017. godine 

 Zapisnik je jednoglasno usvojen 
 

  

Sjednicu je otvorio predsjednik VMO Jasmin Babić i predložio slijedeći 
 

 
 
 

DNEVNI RED 
 
   

1. Izmjene u korištenju sredstava za Dan MO – rebalans Financijskog plana 
2. Izrada grafita na ulazu u Ulicu 19. udarne divizije  
3. Razno 

 
 

Dnevni red  je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi. 
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AD 1 
 
Predsjednik Vijeća pojasnio je prisutnima da je ove godine došlo do određenih promjena u 
organizaciji proslave Dana MO Škurinje koja se već tradicionalno održava na Dan Svetog Ivana 
Krstitelja, zaštitnika Škurinja, 24. lipnja u suorganizaciji crkve Svetog Ivana Krstitelja i VMO Škurinje. 

Prijašnjih godina Vijeće bi financiralo nastup nekog banda, a crkva bi osigurala hranu i piće. Ove smo 
godine bili zamoljeni da to bude obrnuto jer je crkva dogovorila nastup muzičara, a Vijeće u okviru 
svog programa pokriva troškove pića. Budući da se financijskim planom godinu ranije planiraju 
pozicije financijskih sredstava i vrste troškova sada je potrebno odlukom Vijeća izvršiti preraspodjelu 
istih. Tako se predlaže da se 3.000,00 kn sa pozicije PRO0955-osobne i intelektualne usluge 
2.000,00 kn  prebaci na poziciju PRO0957  - reprezentacija i 1.000,00 kn na poziciju PRO 0958 – 
ostali nespomenuti rashodi .poslovanja.  

Zaključak: 

Vijeće je suglasno s promjenama i jednoglasno je usvojen rebalans Financijskog plana. 
  

AD 2 
 
Vijeću MO, putem maila obratio se gospodin Goran Vodopić u svoje ime i u ime drugih navijača 
Rijeke sa Škurinja i okolice, za dozvolu i suglasnost za izradu grafita koji bi se nalazio na javnom 
zidu, na ulazu u Ulicu 19. udarne divizije. Budući da je HNK Rijeka ove sezone prvi puta u svojoj 
povijesti osvojila oba trofeja, tzv. "dvostruku krunu", sadržaj grafita bio bi veliki natpis "Rijeka 
šampion" uz slike oba trofeja. Tajnica MO  mu je rekla da osim suglasnosti Vijeća mora dostaviti 
skicu grafita i od nadležne službe u Gradu Rijeci zatražiti dozvolu.  
 
Zaključak: 
 
Ukoliko Grad odobri izgled i lokaciju grafita i Vijeće je suglasno s njegovom izradom. 
 
AD 3 
 
Pod ovom točkom vijećnici su informirani da se MO-u obratilo više građana, koji svakodnevno 
sa svojim kućnim ljubimcima prolaze šetnicom Save Jugo Bujkove – Milana Rustanbega, s molbom 
da se duž iste postave dva ili barem jedan koš za smeće zatvorenijeg  tipa ( bez rešetki) kako bi se 
kulturnije mogle odlagati vrećice s izmetom. Također žele da se postave i nosači s vrećicama kao 
na nekim drugim lokacijama u gradu. 
 
Zaključak:   
 
Vijeće podržava inicijativu građana jer se svi svakodnevno susrećemo s problemom psećih 
izmeta po ulicama i parkovima koji nesavjesni vlasnici ne kupe za svojim ljubimcima, pa će 
se OGU za komunalni sustav uputiti molba za postavljanjem takvih koševa i nosača. 

 
 

 
 

Sjednica Vijeća je završila u 19:50 h 
 
Ovaj se zapisnik sastoji od dvije (2) stranice. 
 
Zapisničar – referent za mjesnu samoupravu: Predsjednik VMO Škurinje: 

 
                    Dragana Jurčić Jasmin Babić 

 


